
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 28. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 329

Da seniorførtidspensionen blev indført skønnede man, at der ville være ca. 7.400 perso-

ner på ordningen i 2018, men det reelle tal har vist sig at være væsentligt lavere. Vil mini-

steren oplyse, hvor stor en provenubesparelse det har givet anledning til, at færre end

ventet er kommet på seniorførtidspension?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benny.Engelbrecht@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
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